
Referat af bestyrelsesmøde i Læger uden Sponsor (LuSp) 
 
Sted:  Videomøde  
 
Tid: 8. juni 2022, kl. 20.00-21.30 
Deltagere: Kristine, Andreas A, Benny Victor, Mats 
Afbud: Andreas L, Markus 

 
Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden blev godkendt. 

2. Meddelelser fra formand 
Der var ingen meddelelser. 

3. Evaluering af online møde om AK-behandling 
Generelt gik mødet godt. Ca. 36 deltagere. Gode foredrag. God mødeledelse. Der var tekniske 
problemer i starten, og vi kunne SLET IKKE overholde tidsplanen.  
Vi blev enige om fokus på følgende til næste online-møde: 

• Test ½ time i forvejen eller, måske bedre, 1-2 aftner forinden 
• Andreas Lundh som host må være med 15-30 min. før mødet, så han kan oprette 

værten som co-host i god tid. 
• Mere tid næste gang, og så må vi skrive at vi afkorter mødet, hvis tiden ikke bliver fyldt 

ud.  
• Vi skal have en suppleant til ordstyrer-rollen 

 

4. Online-møder til efteråret 

a. Det planlagte møde om opioider 
Andreas A. er vært. Han inviterer Gitte Handberg og Karsten Jørgensen som foredragsholdere. 
Vi stiler mod et møde i november. Vi håber Markus vil lave en invitation igen. 

b. Mats foreslår et møde om osteoporosebehandling gennem 50 år i samarbejde 
med Osteoporoseforeningen. 

Mats har tidligere holdt det foredrag fysisk for Osteoporoseforeningen, Sønderjylland. Vi 
aftalte at Mats undersøger om Osteoporoseforeningen er interesseret i at samarbejde med os 
om et online-møde.   
Senere vil vi gerne afprøve at arrangere et online-møde i samarbejde med et videnskabeligt 
selskab. 
 

5. Forslag til andre aktiviteter 
Vi skal skrive flere artikler, sagde Andreas A. Vi luftede en artikel om generisk ordination 
(Kristine, Benny, Andreas) og en artikel om ”skjult” afhængighed af medicin pga. rebound- 
fænomener, fx SNRI, PPI, quetiapin(?), steroidcreme (og læbepomade…) (Victor og Mats). 



6. Status: Hjemmesiden, Facebook og Twitter (Andreas A.) 
Stabilt antal besøgende på hjemmesiden og langsomt stigende antal følgere på Facebook og 
Twitter. 

7. Evt.  
Ingen sager blev taget op. 

8. Næste møde 
Sidst i august. Mats sender en Doodle ud. 

 

Mats, 08-06-2022 
 
 


